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2019Z20427 

Vragen van de leden Von Martels en Van den Berg (beiden CDA) aan de 
Staatssecretaris van Infrastructuur en Waterstaat over het niet exporteren van 
kernafval naar COVRA maar naar Rusland (ingezonden 28 oktober 2019). 

Vraag 1
Klopt het dat de hal in Nieuwdorp speciaal voor kernafval van URENCO 
gebouwd is? Zo ja, wie heeft de kosten betaald voor de bouw van deze hal?1 

Vraag 2
Klopt het dat URENCO onder grote druk ruim tien jaar geleden is gestopt met 
exporteren van verarmd uranium? Zo ja, wat was de reden dat ze hier 
toentertijd mee stopten en wat is de reden dat ze hier nu weer mee willen 
beginnen? 

Vraag 3
Hoeveel ton verarmd uranium produceert URENCO jaarlijks, hoeveel daarvan 
willen ze naar Rusland exporteren en exporteert Urenco ook nog verarmd 
uranium naar andere landen? 

Vraag 4
Welke definities/normen bestaan er voor verarmd uranium dat nog bruikbaar 
is als grondstof en wanneer er sprake is van afval, waar zijn deze definities/
normen vastgelegd, gelden deze normen alleen voor Nederland en wie houdt 
hier toezicht op? 

Vraag 5
Wat doet Rusland met het verarmd uranium dat van URENCO komt?

1 https://www.omroepzeeland.nl/nieuws/116007/Kernafval-niet-naar-COVRA-maar-naar-Rusland
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